
بازیکن اسبق تیم ملی گفت: آقایانی که فوتبالی نیستند و به 
این حوزه می آیند، حواس شان باشد که صندلی ریاست لرزان 

است. 
 اتفاقات فدراسیون 

خداداد عزیزی در حاشیه جشنواره 
فوتبال ستاره ها در مشهد در خصوص 
اتفاقات فدراسیون و عزل عزیزی خادم 
سال  کسانی که  کرد:  خاطرنشان 
گذشته برای عزیزی خادم رای جمع 
می کردند، علیه او متحد شدند و او را 
عزل کردند. از این اتفاقات در فوتبال 

ایران دیده می شود. آقایانی که فوتبالی 
آن می آیند، حواس شان  به  و  نیستند 

لرزان  ریاست  صندلی  که  باشد 
ریاست  صندلی  این  است. 

بیشتر  همه  از  فدراسیون 
»عزیزی خادم«  برای 

لرزان بود. اتفاق نادری در 
فوتبال ایران رخ داد که 
هیات رئیسه متحد شوند 
و رئیس فدراسیون را 
برکنار کردند. وی ادامه 

داد: فوتبال ایران پراز لابی است و عزیزی خادم هیچ کسی را برای 
خودش نگه نداشت. علی دایی حدود ۱۰ تا ۱۵ سال قبل گفته 
بود که هرکسی لابی قوی تری داشته باشد، کارش را راحت تر 
انجام می دهد. در فدراسیون هم همین اتفاق رخ داد. باید منتظر 
بمانیم تا ببینیم در مجمع چه اتفاقی می افتد. طبیعا هرکسی 

که آن موقع لابی قوی تری داشته باشد، رای خواهد آورد. 
 تیم ملی 

بازیکن اسبق تیم ملی کشورمان در پاسخ به اینکه عزل 
عزیزی خادم در آستانه جام جهانی به تیم ملی لطمه ای 
وارد خواهد کرد یا خیر، گفت: تغییرات فدراسیون به 
بدنه فوتبال ارتباطی ندارد. اسکوچیچ نتیجه گرفته 
و بی معرفتی است او را کنار بگذارند. فکر نمی کنم 
فدراسیون آنقدر پولدار باشد که مربی بزرگ 
بیاورد. اسکوچیچ می تواند کمک کند 
اما تغییرات فدراسیون نشان 
داد هر اتفاق عجیبی ممکن 

است رخ دهد. 
 پدیده 

عزیزی در خصوص 
پدیده  قعرنشینی 
افزود: این تیم از 
ابتدا هم وضعیت 

خوبی در لیگ برتر نداشت. در هفته پنجم یا ششم گفته بودم این 
تیم شانسی برای بقا ندارد. عده ای هم ناراحت شدند و می گفتند 
که این تیم دهم خواهد شد یا رتبه تک رقمی کسب خواهد کرد. 
اکنون پدیده رتبه اش سه  رقمی است و شانسی برای بقا ندارد. 
اظهارتاسف می کنم برای مسئولانی که از روز نخست این تیم را 
تحویل دادند و بی فکری کردند. پیشنهادی هم در این زمینه داده 
بودم اما مسئولان ما یا میلی به فوتبال در مشهد ندارند یا توانایی 
آن را ندارند که بحران ها را مدیریت کنند. می توانستیم یک تیم 
لیگ یک در مشهد بگیریم. سنگ آهن خواف و فولاد نیشابور را 

داریم؛ چرا از آن استفاده نکنیم. 
 سربازی و فوتبال 

وی در خصوص وضعیت سربازی برخی بازیکنان 
لیگ برتری اظهارکرد: طرح سرباز قهرمان و سربازملی 
نداریم. سرباز قهرمان کسی است که لب مرز با جانش بازی 
می کند. به عنوان مثال بازیکنی از رده پایه در تیم پدیده 
مشهد آغاز به کار می کند و تمام هزینه هایش را پدیده 
می دهد، ناگهان یک تیم نظامی به خاطر خدمت سربازی 
به راحتی او را می برد. این همه سال که پدیده برای او زحمت 
کشیده چه می شود؟ بازیکنان سرباز به لحاظ قراردادی 
نابودند. بازیکن اسبق تیم پاس تهران افزود: حسین مهربان 
در پدیده یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون می گرفت اما در فجر ۱۰ 
میلیون تومان پول می گیرد. این موضوع با فوتبال حرفه ای 
تطابق ندارد اما یک مرد و انسان عادی مطابق قانون باید به 
سربازی برود. اینکه چگونه او را به خدمت سربازی ببرند، 
جای بحث دارد. بازیکن هم باید مثل مردم عادی مطابق 
قانون به سربازی برود. اینکه چگونه او را به خدمت سربازی 

ببرند، جای بحث دارد. 

خداداد عزیزی: 

صندلی ریاست برای »عزیزی خادم« لرزان بود 
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دیدگــــــاه
مسیر سخت قهرمانی برای استقلال 

 شکست ناپذیری استقلال در این فصل اتفاق جالبی است 
و این تیم توانسته ۱9 بازی را بدون باخت به پایان برساند. 
ثبت این رکورد نشان از عزم جدی این باشگاه برای کسب 
عنوان قهرمانی است و در این میان سربازشدن 2 عضو اصلی 
تیم اتفاقی دوراز انتظار بود. سیاوش یزدانی و محمدحسین 
مرادمند که از ارکان موفقیت این تیم بودند باید راهی تیم های 
نظامی شوند و به نظرم این اتفاق به تیم ملی هم لطمه می زند، 
چون این 2 بازیکن می توانستند در عرصه ملی هم حضور 
داشته باشند. مسیر سخت و دشواری پیش روی کادرفنی 
استقلال قرار دارد و باید تدابیر مناسبی برای خروج از این 
وضعیت بغرنج اندیشیده شود تا صدرجدول حفظ شود. 
آن طور که اعلام شده باشگاه استقلال در اندیشه جذب مدافع 
خارجی است و شاید این اتفاق بتواند تا حدودی خلأ دو مدافع 
خوب این تیم را پرکند. آنها در غیاب یزدانی و مرادمند از سد 
فجرسپاسی گذشتند اما رقبای بسیار آماده تری در انتظار 
مصاف با آبی پوشان هستند و ۱۱ فینال دشوار در انتظار 
فرهاد مجیدی و شاگردانش است. استقلال این هفته باید 
به دیدار نساجی مازندران برود. این بازی در زمین بی طرف 
برگزار خواهد شد اما دلیل نمی شود انتظار بازی ساده ای را 
داشت چون تیم ساکت الهامی علاقه ای به ضدفوتبال ندارد 
و بابرنامه و جسور بازی می کند. البته این موضوع باعث شده 
تا نساجی امتیازهای مهمی را از دست بدهد اما انگیزه زیادی 
نزد بازیکنان این تیم خواهد بود تا بتوانند نتیجه خوبی بگیرند. 
بازی رفت در ورزشگاه آزادی مساوی به پایان رسید و نساجی 
بهتر بازی کرد. البته هر بازی داستانی متفاوت دارد و نمی توان 
پیش بینی خاصی درباره دیدار روزدوشنبه دو تیم داشت. در 
مورد مصاف پرسپولیس با مس رفسنجان ابتدا باید بگویم 
ازدست دادن دو امتیاز مقابل گل گهر سیرجان ثابت کرد 
سرخپوشان اگر غفلت کنند برای تکرار قهرمانی کار بسیار 
سختی پیش رو دارند. یحیی گل محمدی و دستیارانش نیاز 
به تزریق انرژی بیشتری به بازیکنان تیم و ارائه برنامه های 
کاربردی هستند تا بتوانند با استراتژی مناسب نتیجه مطلوبی 
بگیرند. این تیم ظرفیت لازم را برای قهرمانی دارد ولی اگر 
فکورانه تر از دیگر رقبا عمل نکند تکرار این عنوان دور از 
دسترس است. حریف این هفته پرسپولیس، تیم خوب 
مس رفسنجان است. محمد ربیعی توانسته شور و انگیزه خوبی 
به تیمش بدهد و بازیکنان با تجربه، جوان و گمنام این تیم، 
فعل خواستن را به خوبی صرف می کنند. مطمئن باشید مس 
برای کسب حداکثر امتیاز به مصاف پرسپولیس می رود و اگر 
سرخپوشان فرصت دهند احتمال آنکه در خانه ناکام بمانند، 
وجود دارد. متاسفانه تیم ریشه دار تراکتور به خاطر مشکلات 
مدیریتی در وضعیت خوبی قرار ندارد. این تیم فصل را خوب 
شروع نکرد و از زمان آمدن زونیمیرسولدو هم نتایج جالبی 
کسب نشد. در ادامه تصمیم های غلط، سرمربی کروات هم 
جدا شد و باید دید تراکتور پس از سولدو، چه سرنوشتی پیدا 
می کند. تغییرات متعدد در کادرفنی تراکتور لطمه شدیدی 
به این تیم زده است و فصل قبل شاهد بودیم ماشین سازی، 
دیگر تیم نیز در لیگ برتر باقی نماند و این فصل هم در آستانه 
سقوط از لیگ دسته یک است. در سمت مقابل، شرایط 
مدیریتی بسیار خوب است اما باید به محرم نویدکیا فرصت 
بیشتری داد. او سرمربی با برنامه ای است و اعتماد دوباره به 
نویدکیا، با وجود استعفای وی، نشان از اعتماد به برنامه سه 

ساله اوست. 

تسنیم: سرمربی ترکیه ای جدید تیم فوتبال تراکتور قرار 
است 2 دستیار ایرانی در کادرفنی خود داشته باشد. باشگاه 
تراکتور تبریز پس از جدایی »زونیمیر.سولدو«، خبر از توافق 
اولیه با »ارطغرول.ساغلام« داد و اعلام کرد به زودی این مربی 
ترکیه ای برای مذاکرات نهایی و عقد قرارداد به تبریز سفر 
خواهد کرد. پیگیری ها در این زمینه نشان می دهد با تصمیم 
باشگاه تراکتور محمد نصرتی و وحید فاضلی به عنوان دو 
دستیار ایرانی ساغلام در تیم تراکتور انتخاب شده اند و قرار 
است این مربی ترکیه ای را در تبریز همراهی کنند. فاضلی 
در تمرین تراکتور نیز حضور داشته است. این مربی در ابتدای 
فصل هم چند هفته به عنوان دستیار در کنار سولدو حضور 
داشت. همچنین شنیده می شود ساغلام قرار است یک دستیار 

ترکیه ای نیز همراه خود به تبریز بیاورد.

فوتبــالداخلــی

محمدرضامهدوی
کارشناس فوتبال 

دبیر فدراسیون دوومیدانی به تصاویر منتشر شده از مسابقه 
دوی ماراتن در جزیره کیش که در شرایط بدی برگزار شد، 
واکنش نشان داد. روز جمعه ۶ اسفند یک مسابقه دوی ماراتن 
به میزبانی جزیره کیش برگزار شد که شرایط عجیبی در آن 
دیده شد. در ابتدای مسابقه و در حالی که مسیر نشانه گذاری 
نشده، دوندگان در مسیر اشتباه حرکت می کنند. انتشار فیلم 
مربوط به این اتفاقات در فضای مجازی، به نوعی زیرسوال رفتن 
رشته دوومیدانی بود و واکنش مسئولان فدراسیون این رشته 
را نیز به دنبال داشت. علی رضایی دبیر فدراسیون اظهارداشت: 
ما درخصوص برگزاری چنین مسابقاتی مدت هاست که با 

وزارت ورزش و سایر ارگان های مربوطه نامه نگاری کرده ایم 
تا جلوی اینگونه رویدادها را بگیریم. درخصوص رویداد 
موردنظر نیز باید بگویم که از یکماه قبل پیگیری های 
لازم را آغاز کردیم و از تمام نهادهایی که می توانند جلوی 
برگزاری این رویداد را بگیریم، درخواست کردیم و نامه زدیم، 
ولی متاسفانه به نتیجه نرسیدیم. وی افزود: این مسابقه 
بدون هیچ مجوزی از سوی فدراسیون دوومیدانی، وزارت 
ورزش، هیات دوومیدانی یا ارگان های مربوطه برگزار شده 
است. البته یکسری نهادها با افراد برگزارکننده این مسابقه 
همکاری کرده اند که نتیجه اش نیز همین اتفاقاتی است که 

همه دیده اند. رضایی ادامه داد: یک شخص به عنوان متولی، 
این رویداد را برگزارکرده و هیچکس جلوی این فرد را نگرفته 
است. با حراست وزارت ورزش هم صحبت کردیم و گفتند 
که پیگیری می کنند و به آنجا رسیدند که منطقه آزاد است و 
منطقه آزاد هم که شیوه نامه ها و پروتکل های خاص خودش 
را دارد. شاید ۱۰ نامه بابت این مسابقه زدیم و گفتیم که از 
هر نفر ۵۰۰، ۶۰۰ هزارتومان می گیرند. در نهایت جوایز 
بی کیفیتی هم دادند و مسابقه هم با آن شرایط عجیب به 
پایان رسید. وی درباره تخریب وجهه دوومیدانی پس از 
حرکت اشتباه دوندگان و پیدانکردن مسیر اصلی، گفت: اینکه 
چه کسی برگزار کرده، دوومیدانی کار بوده یا نه، مجوز داشته 
یا نه، باید پیگیری شود. حالا اینکه چه کسانی به آنها مجوز 

داده و همکاری کرده اند، خدا می داند. 

آبروریزی در دوی ماراتن کیش 

آرمان ملی : پس از توقف سپاهان در دربی 
اصفهان، »محرم نویدکیا« استعفای خود را 
اعلام کرد که با مخالفت باشگاه مواجه شد و 
البته دوباره درخواست استعفا داد. از »برانکو« 
به عنوان یکی از گزینه های جانشینی وی یاد 

می شود. 
 استعفای اولیه 

پس از استعفای نویدکیا در نشست خبری 
ذوب آهن،  مقابل  سپاهان  دیدار  از  پس 
هیات مدیره باشگاه سپاهان به سرعت تشکیل 
جلسه داد تا درخواست سرمربی این تیم را 
برای جدایی بررسی کند. در نهایت این باشگاه 
به نتیجه رسید که ثبات را در تیم حفظ کند و 
در همین راستا با انتشار بیانیه ای اعلام کرد با 
کناره گیری نویدکیا مخالفت است و برای این 

سرمربی در ادامه آرزوی موفقیت می کند. 
 استعفای دوم 

محرم نویدکیا سرمربی تیم سپاهان باردیگر 
با انتشار متنی به شرح زیر اعلام کرد، که قصد 
بازگشت به این تیم را ندارد: »به نام خدا؛ با 
سلام خدمت مدیرعامل، سرپرست، کلیه 
اعضای زحمتکش باشگاه و هواداران خوب و 
عاشق سپاهان، بعداز اینکه فصل گذشته با ۶۵ 
امتیاز نتوانستم قهرمانی را به هواداران خوب 
تیم سپاهان تقدیم کنم، امسال با بودن در رتبه 
سوم احساس می کنم جای خود را به شخص 
دیگری بدهم، شاید مربی دیگری بتواند بهتر 
به تیم سپاهان کمک کند. من از همه شما 
انسان های شریف که تا به امروز من را حمایت 
کردید تشکر می کنم و آرزوی سلامتی برای 
شما و موفقیت برای باشگاه بزرگ سپاهان را 

دارم. با تشکر محرم نویدکیا«
 جدایی دیگر اعضا 

پس از این که محرم نویدکیا بامداد شنبه 
اعلام کرد که نمی خواهد به سپاهان برگردد 
و طلایی پوشان نیاز به مربی جدید و تزریق 
روحیه دارند، دستیار او هم از سپاهانی ها 
خداحافظی کرد. علیرضا مرزبان با انتشار 
پیامی از هواداران سپاهان خداحافظی کرد 
و از این تیم جدا شد. محمود کریمی که با 
اصرار محرم نویدکیا او را در این مدت همراهی 

کرده بود، استعفا خود را اعلام کرده و گفت: 
همان طورکه با محرم نویدکیا به کادرفنی 

اضافه شدم، با رفتن او نیز جدا خواهم شد. 
 بیانیه سپاهان 

به گزارش سایت باشگاه سپاهان، پیرو بیانیه 
مورخ ۵  اسفند ۱4۰۰ باشگاه سپاهان مبنی 
بر مذاکرات هیات مدیره باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان با آقای محرم نویدکیا و مخالفت 
جمعی با درخواست کناره گیری ایشان از 
سمت سرمربیگری تیم فوتبال که در جلسه 
کنفرانس خبری بعداز بازی تاریخ 4 اسفند 
۱4۰۰مطرح شده بود، به اطلاع می رساند آقای 
محرم نویدکیا مجددا روز شنبه مورخ 7 اسفند 
۱4۰۰ با ارسال دست نوشته ای تصمیم خود را 
مبنی بر جایگزینی با مربی دیگری که احتمالا 
کمک بیشتری به سپاهان خواهد کرد مطرح 
و از حضور در تمرین روز شنبه مورخ 7 اسفند 
۱4۰۰ خودداری نمودند و همچنین آقایان 
محمود کریمی و علی مرزبان نیز از حضور 
در تمرین استنکاف ورزیده اند. مراتب جهت 

اطلاع همگان اعلام می شود. 
 سرمایه سوزی؟

قاسم زاغی نژاد درباره استعفای محرم 
نویدکیا از سرمربیگری سپاهان اظهارداشت: 
نیست.  خوب  سپاهان،  شرایط  متاسفانه 
بدترین اتفاقی که افتاد، این بود که تیم از 
لحاظ روانی دچار مشکل شد. بیش ترین 

عاملی که در روند سپاهان تاثیر داشت، 
بحث روانی بود. سپاهان در این یکی دو سال 
هیچ وقت مشکل فنی نداشته ولی مشکلات 
روانی منجر شده که بازیکن در ۶ متری 
دروازه موقعیت مسلم گلزنی را خراب کند. 
وی با بیان اینکه »ابزار های متفاوتی در روند 
نتیجه گیری یک تیم تاثیرگذار است« عنوان 
کرد: در بازی با ذوب آهن، بازیکن ما از پنج ونیم 
متر موقعیت مسلم گل را از دست می دهد و 
تاوانش را مربی باید بدهد. اگر در این سطح 
مربی باید روی اصول اولیه کار کند که دیگر 
هیچ. وقتی چنین اتفاقی رخ می دهد شرایط 
روانی بازیکنان ایده آل نیست. بیشتر این 
آسیب ها برای تیم هایی است که هوادار دارند 
و عدم نتیجه گیری منجر به فشار از سوی آنها 
می شود. مربی پیشین سپاهان درباره تصمیم 
نویدکیا برای جدایی افزود: محرم شخصیت 
خیلی منطقی دارد، او تا اینجا فکر می کرد که 
می تواند به تیمش کمک کند ولی خودش به 
جمع بندی رسیده که دیگر نمی تواند کمک 
کند. او فکر کرده بهترین تصمیم این است 
که دیگر در تیم نباشد. نویدکیا خیلی باهوش 
است و در تصمیمات کلان باهوش عمل 
می کند. زاغی نژاد با اشاره به اینکه »دلیل 
عدم نتیجه گیری سپاهان را حضور محرم 
نمی دانم« تصریح کرد: در ۱۰ سالی که با تیم 
بزرگسالان بودم، هیچ وقت بحث های فنی 

خیلی مساله نبود و بیشتر بحث روانی مطرح 
بوده است. الان نیز همین است و تیم خیلی 
خوب کار می کند ولی فرصت ها به سادگی 
از دست می رود. مشکل این تیم کادرفنی 
نیست. سپاهان از لحاظ ابزاری نیز مشکلی 
ندارد و همه قبول دارند که جزو تیم های خیلی 
خوب لیگ است. تیم فقط از لحاظ روانی 
بیمار است و باید درمان شود ولی اینکه این 
بیماری با تغییر کادرفنی درمان می شود 
یا خیر، قابل پیش بینی نیست. وی درباره 
اینکه برخی اعتقاد دارند با جدایی نویدکیا 
سرمایه سوزی رقم می خورد، خاطرنشان کرد: 
محرم فردی قوی است و می داند که از این زمان 
اگر می خواهد در فوتبال بماند، باید با اندیشه 
و تدابیر قوی تر ادامه دهد و همیشه بهترین 
تصمیم را بگیرد. جدایی او از سپاهان در این 
مقطع، سرمایه سوزی نیست و خیلی از مربیان 
در برهه هایی بدشانسی آورده اند. فراموش 
نکنیم سپاهان فصل پیش خوبی بازی می کرد 
و با بدشانسی قهرمان نشد. این تیم امسال نیز 
به غیر از یکی دو بازی در سایر مسابقات نمایش 
خوبی داشته و در بازی مالکانه و ایجاد موقعیت، 

آمار خوبی رقم خورده است. 
 گزینه جدید؟

برانکو ایوانکوویچ که سابقه سرمربیگری 
ایران و حضور در جام جهانی 2۰۰۶ به همراه 
این تیم را در کارنامه مربیگری اش دارد و بین 
سال های 2۰۱۵ تا 2۰۱9 هم دوره موفقی را 
در پرسپولیس داشت، به شایعه علاقه مندی 
باشگاه سپاهان به استخدامش واکنش نشان 
داد. محرم نویدکیا از سمت سرمربیگری 
سپاهان استعفا کرده و این باشگاه اصفهانی 
در حال تلاش برای یافتن گزینه ای مناسب 
برای جانشینی اوست. برانکوی ۶7 ساله که 
در سال 2۰2۰ هدایت تیم ملی فوتبال عمان 
را برعهده گرفت و در پی عملکرد خوب در 
این تیم قراردادش تا سال 2۰24 تمدید شد، 
در گفت وگو با »تسنیم«، درباره اینکه آیا از 
جانب باشگاه سپاهان تماسی با وی گرفته 
شده است، عنوان کرد: قراردادم را تازه با 
فدراسیون فوتبال عمان تمدید کردم! وی 
در مواجهه با این پرسش که »گفته می شود 
شما مشکل مالیاتی دارید که همین مانع 
بزرگی برای  بازگشت تان به ایران است«، 
اظهارداشت: مشکل مالیاتی ندارم و اگر هم 
مشکلی باشد، مربوط به باشگاه پرسپولیس 

می شود، نه من!

تیم استقلال که صدرنشین این فصل 
لیگ برتر است در حالی به مصاف نساجی 
می رود که 2 بازیکن این تیم باید به خدمت 
سربازی اعزام شوند. احمد جمشیدیان در این 

خصوص صحبت کرد. 
 نظرتان درباره تقابل استقلال با 

نساجی در هفته 20چیست؟
 نساجی از تیم های خوب فوتبال ایران 
است و علاقه ای به ارائه ضدفوتبال ندارد. البته 
در هفته های اخیر شاهد افت این تیم خوب 
بوده ایم و احتمال دارد ساکت الهامی نتواند 
تا پایان فصل در کسوت سرمربی با نماینده 
مازندران ادامه دهد. کسب پیروزی برای 
نساجی که در رده دهم جدول جای گرفته 
به معنای خروج از بحران است و امید زیادی 
به اعضای تیم خواهد داد تا در هفته های 

باقیمانده بازی های بهتری ارائه کنند. 
 2بازیکن استقلال باید به خدمت 

سربازی اعزام شوند! 
استقلال با وجود اینکه شوک اعزام سیاوش 
یزدانی و محمدحسین مرادمند را در مقابل 
دید اما در دیدار با فجرسپاسی توانست خود 
را در شرایط مسابقه حفظ کند و ۳ امتیاز 
بسیار مهم را به اندوخته های قبلی اضافه کند. 
این موضوع شرایط را به شدت برای استقلال 
خوب کرد و باعث خواهد شد تا در دیدار با 
نساجی هم انتظار نمایش مناسب دیگری را از 
این تیم داشت. در صورتی که فرهاد مجیدی 
نتواند کیفیت خوب سازمان دفاعی تیمش را 
حفظ کند اگر در مصاف با نساجی هم اتفاق 
غیرمنتظره ای برای استقلال رخ ندهد در ادامه 
راه، نمی توان توقع داشت آبی پوشان بتوانند 
نتایج مطلوب این تیم تداوم پیدا کند. استقلال 
نیاز دارد تا کیفیت خط دفاعی خود را حفظ 
کند و اگر موفق به این کار نشود بدون شک 

حفظ رده نخست بسیار دشوار خواهد بود. 
 مصاف پرسپولیس با مس را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 با وجود آنکه این فصل خبری از سهمیه 
آسیایی نیست و زمان برگزاری لیگ قهرمانان 
آسیا دچار تغیر شده اما دلیلی نمی شود حس 
رقابت بین تیم ها از بین برود. در جام حذفی 
هم جدال برای کسب عنوان قهرمانی با جدیت 
ادامه می یابد. مس رفسنجان با هنر مربیگری 
محمد ربیعی و کیفیت ارائه شده مطلوب از 
سوی تمامی بازیکنان برای کسب نتیجه 
مناسب دیگری به دیدار پرسپولیس می رود. 
سرخپوشان قهرمان پنج فصل اخیر لیگ برتر 
هستند، نوسان کم نداشته اند و در برخی 
بازی ها با روزهای آرمانی فاصله دارند. اگر در 
روز بازی با مس، شاهد بازی درخشانی از سوی 
پرسپولیس نباشیم، احتمال کسب برتری در 
این مسابقه برای تیم یحیی گل محمدی بیش 

از اندازه سخت خواهد بود. 

گفـــتوگـــو

 فدراسیون بسکتبال  
دست به دامن هواداران شد!

تسنیم: در شرایطی که تمامی نقاط کشور 
از نظر رنگ بندی کرونا، زرد و قرمز هستند، 
مسابقه تیم های ملی بسکتبال ایران و سوریه 
قرار است در حضور تماشاگران برگزار شود. 
تیم ملی بسکتبال ایران در دومین دیدار 
از پنجره دوم انتخابی جام جهانی 2۰2۳، 
یکشنبه 8 اسفند ۱4۰۰ از ساعت ۱7 به 
مصاف تیم ملی سوریه می رود. این مسابقه 
قرار است در حضور تماشاگران برگزار شود. 
مسعود عماری، سرپرست تیم ملی بسکتبال 
با اعلام این موضوع گفت: مجوز حضور ۵۰۰ 
تماشاگر را گرفته ایم، امیدوارم بازیکنان در 
سلامت کامل، برنده از زمین خارج شوند. 
به نظر می رسد، فدراسیون بسکتبال با توجه به 
شکست ۶9 بر 7۳ شاگردان مصطفی هاشمی 
در بازی روز پنجشنبه مقابل قزاقستان، 
بدون توجه به مسائل بهداشتی و سلامتی 
تماشاگران و بازیکنان، برای کسب پیروزی و 
خارج شدن از سایه سنگین شکست خانگی، 
مجوز حضور تماشاگران را در سالن فرسوده 
و قدیمی فدراسیون گرفته و دست به دامن 

تماشاگران شده است. 

خارجازمستطیلسبز

احمد جمشیدیان: 
 استقلال باید 

 کیفیت خود را 
بالا ببرد! 

خـــبر
رحمتی: 

همه تیم ها نتیجه گرا شده اند
وضعیت  خصوص  در  رحمتی  مهدی 
تیم پدیده که سال گذشته سرمربیگری 
آن را برعهده داشت، تصریح کرد: راجع به 
تیم خاصی صحبت نمی کنم اما ۱9 دوره 
لیگ برتر بازی کردم؛ یک دوره لیگ آزادگان 
بودم و یکسال هم در لیگ برتر سرمربیگری 
فنی  سطح  امسال  می کنم  فکر  کردم. 
مسابقات پایین آمده و همه تیم ها نتیجه گرا 
شده اند. تیم هایی که پایین جدول هستند 
و سقوطشان مسجل شده، جدول را به هم 
ریخته اند. به شخصه از کیفیت لیگ راضی 
نیستم. وی در رابطه با اینکه چقدر حمیداوی 
مقصر وضعیت امروز پدیده است، گفت: این 
سوال دارد؟ جوابش مشخص است. از قول من 
هم اگر مطلبی منتشر می کنید، می توانید فکر 

کنید و فرق امسال و سال قبل را ببینید. 

»برانکو« جانشین »محرم« در سپاهان؟!

مرغ »نویدکیا« یک پا دارد! 

       پرچم اوکراین
باشگاه بایرن مونیخ دست به یک اقدام جالب زد. 
جایی که نمای بیرونی ورزشگاه خانگی این تیم یعنی 
آلیانزآره نا به رنگ پرچم اوکراین درآمد تا این باشگاه 
آلمانی همدردی خود را با مردم این کشور نشان داده باشد.

     فراموشی
تاتنهام در خانه لیدزیونایتد به مصاف این تیم رفت و 
نهایتا موفق شد با 4 گل حریف خود را شکست دهد. تیم 
آنتونیوکونته با این پیروزی به آرامش رسید و تا حدودی 

شکست هفته قبل برابر برنلی را به فراموشی سپرد.

             مجسمه 
از  سر الکس فرگوسن، سرمربی  منچستریونایتد، 
مجسمه اش که توسط باشگاه آبردین ساخته شده رونمایی 
کرد. مراسم رونمایی از مجسمه این مربی بزرگ اسکاتلندی 

روز جمعه در ورزشگاه پیتودری برگزار شد.

ت
شــ

سنو
عک

 به گزارش فوتبال ایتالیا، در آغاز هفته بیست وهفتم 
سری A ایتالیا، اینتر در یک دیدار خارج از خانه مقابل جنوا 
با تساوی صفر بر صفر متوقف شد تا شانس هم امتیازشدن با 
میلان صدرنشین را از دست بدهد. سیمونه اینزاگی اصرار 
دارد که تیمش برای برد مقابل جنوا، »شایسته تر« بود. او 
بعداز این دیدار گفت: ما 2۰ شوت به سمت دروازه داشتیم، به 
تیر افقی دروازه زدیم ولی نمی دانم چرا فعلا توپ هایمان وارد 
دروازه نمی شود. می توانستیم رویکرد بهتری داشته باشیم، 
جنوا در شرایط خوبی قرار دارد و در 2۰ دقیقه ابتدایی برای ما 
مشکلاتی ایجاد کرد، اما پس از آن مطمئنا مستحق پیروزی 

بودیم. درست مانند هفته گذشته با ساسولو، ما 2۰ 
شوت به سمت دروازه داشتیم و گل نزدیم. واضح 
است که ما باید بهتر کار کنیم. این دوره هم تمام 
می شود. ما باید تمرکز داشته باشیم و بدانیم 

که این موقعیت سخت به زودی تمام 
می شود. او افزود: جنوا به راحتی شکست 

نمی خورد، اما ما ۳7 بار وارد محوطه 
جریمه آنها شدیم، 2۰ شوت زدیم، 
به تیر افقی زدیم. دیگر باید چکار 
می کردیم جز گل زدن. بدیهی است 

که کاری که در حال حاضر انجام 
می دهیم برای بردن بازی ها 

کافی نیست، ما باید 
بیشتری  کارهای 

انجام دهیم. 

بیــنالمــلل


